

Title (en)

SHORT AND WIDE SKI WITH A PARTICULAR PROFILE AND PROVIDED WITH A MOVABLE RETAINER PLATE.

Title (de)

KURZER UND BREITER SKI MIT EINEM BESONDEREN PROFIL, VERSEHEN MIT EINER ABNEHMBAREN, ZURÜCKHALTENDEN PLATTE.

Title (fr)

SKI COURT ET LARGE, A PROFIL PARTICULIER, MUNI D'UNE PLAQUE DE RETENUE AMOVIBLE.

Publication

EP 0145746 A1 19850626 (FR)

Application

EP 84902206 A 19840604

Priority

FR 8309451 A 19830602

Abstract (en)

[origin: WO8404693A1] The ski has a width which substantially doubles that of a ski for downhill or excursion skiing, and is comprised between 12 and 15 centimeters, and its length is five to six times its width. The ski comprises a cambered portion (3) forming a concave bottom surface and separated from the spatula (1) by a substantially planar portion (4). The rear part (5) of the cambered portion is planar and goes down under the plane (6) defined by the planar portion (4). A removable retainer plate is inserted under the sole of the ski and comprises retainer clips enabling to ski uphill.

Abstract (fr)

Le ski a une largeur sensiblement double de celle d'un ski de descente ou de randonné, comprise entre 12 et 15 centimètres, et sa longueur comprise entre cinq et six fois sa largeur. Il comprend une portion cambrée (3) formant une surface inférieure concave, et séparée de la spatule (1) par une portion sensiblement plane (4). La partie arrière (5) de la portion cambrée est plane et descend en dessous du plan (6) défini par la portion plane (4). Une plaque de retenue amovible est rapportée sous la semelle du ski, et comprend des crampons de retenue permettant la montée.

IPC 1-7

A63C 5/04; A63C 5/00; A63C 7/00

IPC 8 full level

A63C 5/00 (2006.01); **A63C 5/025** (2006.01); **A63C 5/04** (2006.01); **A63C 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 5/025 (2020.08 - EP US); **A63C 5/04** (2013.01 - EP US); **A63C 7/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8404693A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2546764 A1 19841207; FR 2546764 B1 19861003; AU 3017984 A 19841218; DE 3484233 D1 19910411; EP 0145746 A1 19850626; EP 0145746 B1 19910306; FI 850357 A0 19850128; FI 850357 L 19850128; IT 1176243 B 19870818; IT 8421229 A0 19840601; IT 8421229 A1 19851201; JP S60501442 A 19850905; NO 850405 L 19850201; US 4652006 A 19870324; WO 8404693 A1 19841206

DOCDB simple family (application)

FR 8309451 A 19830602; AU 3017984 A 19840604; DE 3484233 T 19840604; EP 84902206 A 19840604; FI 850357 A 19850128; FR 8400143 W 19840604; IT 2122984 A 19840601; JP 50226984 A 19840604; NO 850405 A 19850201; US 70432085 A 19850130